
 

 

Amanda Wallman 

 Jag heter Amanda Wallman och har fjordhästarna Rival Skovå född 2010 och Taiga född 

1992. Rival och jag tävlar i dressyr och har placeringar och vinster upp till la:3, vårt mål är att 

debutera msv-klasser innan vintern. Vi startade i somras vårt första SM och hoppas få uppleva 

det igen nästa år!  

Min första häst var fjordingen Taiga, sedan dess har jag varit fast för rasen och valde att satsa 

på dressyr med fjording. Jag tycker det är en fantastisk ras som finns i många olika modeller 

och har man har dem med sig så har man en vän i alla lägen! 

 

  


